

農業經濟叢刊

臺灣農村經濟學會

期刊編輯委員會

顧問 楊明憲 吳榮杰 李皇照 林俊昇 莊慶達 黃文琪 萬鍾汶 林家榮
林啟淵 林國慶 陳吉仲 徐世勳 張國益 張靜貞 盧永祥 許素華
陳明健 陳政位 陳郁蕙 陳淑恩 傅祖壇 黃炳文 黃琮琪 魯真
簡立賢 周百隆 林幸君 柳婉郁 張宏浩 黃淑華 闕雅文 許玉雪

主編 吳珮瑛 臺灣大學農業經濟學系

編輯 陳忠榮 中央大學產業經濟研究所 陳建良 國立暨南國際大學經濟學系
余士迪 清華大學計量財務金融學系 廖述誼 中興大學應用經濟學系
陳淑恩 屏東科技大學農企業管理學系 闕雅文 清華大學環境與文化資源學系

編輯政策

宗旨 本刊徵求在學術、實證研究或教學上有貢獻之農業經濟學術性論文與評論。對臺灣、亞太地區農業經濟之理論與實證研究尤所歡迎。

投稿 來稿請寄：「10617 台北市羅斯福路四段 1 號臺灣大學農業經濟學系」農業經濟叢刊主編或吳珮瑛教授收及 Email: piwu@ntu.edu.tw 寄送。投稿稿件請備妥紙本三份及兩個 Word 電子檔，其中一個 Word 檔只包括文章標題及摘要，另一個為文章全文，封面需詳註通訊作者之聯絡地址、電話、傳真及 Email。不依本刊規定及格式的稿件，本刊有權不予送審及刊登。格式網址詳見：<http://www.rest.org.tw/ch/upload/20141216135953.pdf>。

訂費 臺灣農村經濟學會之個人會員，免費贈閱；個人非會員，一年 500 元；有關機關團體，免費贈閱。並歡迎學術機關交換期刊。

出版 本刊由臺灣農村經濟學會出版，於 1995 年創刊，並分別於每年六月及十二月出版。英文名稱定名為 *Taiwanese Agricultural Economic Review*。經 2014 年 10 月國科會人文社會科學研究中心期刊評審委員會聯席會議決議，本刊持續收錄於「臺灣社會科學引文索引」(TSSCI) 資料庫名單中。

Taiwanese Agricultural Economic Review

The Rural Economics Society of Taiwan Editorial Committee

Advisors

Min-Hsien Yang	Rhung-Jieh Woo	Hwang-Jaw Lee	Jeun-Sheng Lin	Ching-Ta Chuang
Wen-Chi Huang	Jong-Wen Wann	Chia-Rong Lin	Chi-Yuan Lin	Kuo-Ching Lin
Chi-Chung Chen	Shih-Hsun Hsu	Kuo-I Chang	Chang-Ching Cheng	Yung-Hsiang Lu
Suh-Hwa Sheu	Ming-Chien Chen	Cheng-Wei Chen	Yu-Hui Chen	Shwu-En Chen
Tsu-Tan Fu	Biing-Wen Huang	Tsong-Chyi Hwang	Jane Lu	Li-Hsien Chien
Pai-Lung Chou	Hsing-Chun Lin	Wan-Yu Liu	Hung-Hao Chang	Shu-Hwa Hwang
Ya-Wen Chiuen	Yu-Hsues Hsu			

Editor-in-Chief

Pei-Ing Wu Department of Agricultural Economics, National Taiwan University

Associate Editors

Jong-Rong Chen	Graduate Institute of Industrial Economics, National Central University
Shih-Ti Yu	Department of Quantitative Finance, National Tsing Hua University
Shwu-En Chen	Department of Agribusiness Management, National Pingtung University of Science and Technology
Chien-Liang Chen	Department of Economics, National Chi Nan University
Shu-Yi Liao	Department of Applied Economics, National Chung Hsing University
Ya-Wen Chiueh	Department of Environmental and Cultural Resources, National Tsing Hua University

Editorial Policies

Aims and Scopes

Taiwanese Agricultural Economic Review accepts studies on agricultural economics with original theoretical, empirical, or pedagogic contributions, in Chinese or in English. Studies on Taiwan or Asian-Pacific economies are particularly welcomed.

Submission

Submission of the manuscript should be addressed to the Editor, Professor Pei-Ing Wu, *Taiwanese Agricultural Economic Review*, Department of Agricultural Economics, National Taiwan University, No. 1, Section 4, Roosevelt Road, Taipei, 10617, Taiwan, Email: piwu@ntu.edu.tw. Three hard copies and two Word files are required for submission. One Word file is an abstract and manuscript title without name(s) of the author(s). Another Word file is a full manuscript with designated styles of this Journal. The cover page should include address, telephone number, fax number, and Email of corresponding author. The Journal will not place manuscript under review process or publish accepted manuscript which does not follow the styles of the Journal. The styles can be found at <http://www.rest.org.tw/ch/upload/20141216135953.pdf>.

Subscription Rates

- (1) Free for members of the Rural Economics Society of Taiwan; NT\$500 for non-member individuals.
- (2) Free for institutions in Taiwan.

Publication Information

Taiwanese Agricultural Economic Review is published by the Rural Economics Society of Taiwan. It was first issued in 1995 and it is published in June and December.